
POBUDE OBČANOV Z NJIHOVIH ZBOROV

O družbenem planu za leto 1961!
Na 41 zborih na območju občine Ljubljana Vič-Rud-

nik je sodelovalo nad 5.000 volilcev.
VVELIKIHLAŠČAHsoopozorilinaureditevkana-

lizacije, pa tudi na organiziranost servisnih delavnic in
postavitev bencinske črpalke.

Na VELIKEM OSOLNIKU so zahtevali pomoč pri
eradnji vodnjaka ob šoli, ki jc v zelo slabem stanju.
Nujno je treba urediti avtobusni prevoz šolarjev vsaj od
Roba do Velikih Lašč. Na RAŠICI so največ razprav-
Ijali o vsakoletnih poplavah zamočvirjenih travnikov in
o prekvalifikaciji zamočvirjene zemlje v nižje razrede, s
čimerbiseznižaliprevisoki davki. Volivci izTURJAKA
so kritično ocenili postopek pri izdaji gradbenih dovo-
Ijenj, predlogi pa so, da naj se sredstva za popravilo poti
krajevnega in občinskegapomena v celoti prenesejo na
krajevni odbor.

Osrednje vprašanje na ROBU je bilo dograditev in
razširitev 4 kilometrov dolge poti, ki bi povezovala z Za-
potokom, Igom in Ljubljano. Opravili so na trasi že
preko dvesto prostovoljnih ur.

Na MOHORJU so predlagali ustanovitev obrtnega
podjetja za izdelovanje suhe robe, pa tudi uvedbo potu-
joče ambulante in trgovine. Volilci OPALKOVEGA so
zaprosili za 300.000 din dotacije, namenili bi jo ureditvi
zelo slabih poti.

Na RUDNIKU so poudarili kot pereče probleme:
dokončno ureditev vodovoda v Londonu in na Rud-
niku pričeti z izgradnjo kulturnega doma na Rudniku ter
dokončati zgradnjo Zdravstvenega doma. V NOTRA-
NJIH GORICAH so kritično ocenili odkup poljskih
pridelkov od kmetov-kooperantov. Na ŠKOFLJICI so
predlagali pospešeno gradnjo vodovodnih priključkov
in lesnega kombinata. Želijo pa tudi redne in jasne od-
govore na že postavljena vpiašanja.V POLHOVEM
GRADCU so zahtevali preureditev trgovine in ustano-
vitev samostojne drevesnice za dolomitsko področje.
Razpravljali so tudi o možnostih razvoja obrti, turizma,
načrtih za elektrifikacijo in vodovod. Zbor volivcev na
DOBROVI je razpravljal ozaščiti drevja obGradaščici,
o izvozu peska iz struge in o regulaciji Horjulke, ki po-
plavlja. Na HRUŠEVEM so izpostavili problem pre-
voza šoloobveznih otrok, regulacije Gradaščice, raz-
pravljali pa so tudi o gradnji ceste od odcepa Ljublja-
na—Polhov Gradec do Hruševega. V KOLEZIJI so

predlagali gradnjo potrošniškega centra, razpravljnli so
o izredno slabem stanju nekaterih cest in zahtevali za-
menjavo cestnega delovodje. Sprejeli so sklep o pobira-
nju samoprispevka za gradnjo kinodvorane. Na
ČRNEM VRHU so predlog družbenega plana sprejeli s
pripombami, da se uredi trgovina v Zalogu, zavzeli so se
za ustanovitev obrtne delavnice za kovaško stroko. V
VNANJIH GORICAH in ŽELIMLJAH na predlog
družbenega plana volilci niso imeli pripomb. Na BRE-
ZOVICl so predlagali popravilo obstoječega vodovoda,
ureditev kanalizacije pri zaselku Postaja in izgradnjo
nove pekarne. V KOZARJAH so se strinjali z uvedbo
krajevnega prispevka za gradnjo kinod\ orane, predlagali
so podaljšanje avtobusne proge do Brezovice pa tudi
gradnjo potrošniškega centra. Volilna enota GOLO,
SKRILJE-ZAPOTOK je z ozirom na težave pri izgrad-
nji vaških potov prosila za pomoč, razpravljali pa so tudi
o gfadnji kulturnega doma. V TRNOVEM so predlaga-
li, da se poleg dograditve šole v plan vnese tudi izgradnja
vrtca, zavzeli pa so se tudi za avtobusno progo skozi Tr-
novo. Na IGU so predlagali ustanovitev pekarne in opo-
zorili na težke razmere pri pouku, ki poteka že v štirih
izmenah. Na KRIMU so predlagali ustanovitev gostišča
na Orlah, mladinci pa naj formirajo brigado, ki bo po-
magala pri dograditvj zdravstvenega doma in športnega
parka. V PURKAČAH so bili v ospredju problemi pre-
voza otrok v šolo in urejanje cest. ROZNODOLČANI
so spregovorili o slabih cestah in še slabši razsvetljavi, na
BRDU so dali predlog o razširitvi vodovodnega rezer-
voarja. Volilcj PRESERJA so tudi zahtevali, da bo v
planu zagotovljena tudi gradnja vodovoda in da se
združita odbora Podpeč-Preserje. Tudi v PODPEČI so
podprli zahteve po izgradnji vodovodnega omrežja, vo-
lilci v enoti MALČI BELIČ pa so predlagali ukinitev
mesnice na Tržaški cesti in adaptacijo v prodajalno zele-
njave, redno čiščenje Gradaščice in škropljenje cest.
Volilna enota MATENA-TOMIŠELJ je razpravljala o
popravilu ceste Brest—Vrbljenje, za kar so krajani pri-
pravljeni pomagati s prostovoljnim delom. Volilci ŽA-
ŽARJA so spregovorili o problemu PTT prometa in
prosili za sredstva za vodovod. V HORJULU pa so izpo-
stavili prošnjo za dodelitev sredstev, ki bi jih uporabljali
za izdelavo načrtov za šolo, kritizirali so PTT službo in
podprli zahtevo o zobni ambulanti.
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